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Από το υπ’ αριθ. 4/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 93/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση απόψεων Δ.Σ. σχετικά με την Ειδική 
Μελέτη Αποκατάστασης Περιβάλλοντος από την 
εκμετάλλευση λατομικού χώρου αδρανών υλικών 
στη θέση «ΠΕΤΡΩΤΟ» Δ.Δ. Ράχης, της «ΑΣΦΑ - 
ΛΑΤΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗΣ Ε.Π.Ε.». 

 
       Σήμερα 11 Φεβρουαρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 7-2-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Π. Πιτούλιας Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Β. Γιαννουλάκης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε. Λευκοπούλου  
4. Μ. Γαβρίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Ε.  Λελεκάκης    

11. Γ. Ουρσουζίδης    

12. Ν. Χαμαλής    

13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2002 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Δήμαρχος, Μ. Ποτουρίδης, Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2002 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.    Σουμελίδης,  Γ.     
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 96/2002 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης Μανακούλης    
και ο   δημαρχ. πάρεδρος Χ. Μουτσιόπουλος 

14. Ν.  Ουσουλτζόγλου 
15. Σ. Γεωργιάδης 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
17. Α. Κεσίδης 
18. M. Σουμελίδης 
19. Α. Ταραλάς 
20. Χ.  Σκουμπόπουλος  

21. Χ. Γεωργιάδης 
22. Σ.  Παναγιωτίδης 
23. Λ. Τσαβδαρίδης 
24. Θ.  Σιδηρόπουλος 
25. Ε. Σοφιανίδης 
26. Ι. Ακριβόπουλος 
27. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
28. Ε. Κουκουρδής 
29. Γ. Μανακούλης 



 
           Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
            Στο Νομαρχιακό Συμβούλιο κατατέθηκε Ειδική Μελέτη Αποκατάστασης του 
Περιβάλλοντος από την εκμετάλλευση λατομικού χώρου αδρανών υλικών σε έκταση 
66.300 μ2, στη θέση «Πετρωτό» Δ.Δ. Ράχης, της «ΑΣΦΑΛΑΤΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗΣ 
Ε.Π.Ε.». 
             Το Γραφείο Μελετών & Παρακολούθησης Προγραμμάτων διαβίβασε στο 
Τοπικό Συμβούλιο του Δ.Δ. Ράχης το σχετικό έγγραφο μαζί με τα απαραίτητα 
στοιχεία της Μ.Π.Ε. του έργου του θέματος.  
             Κατόπιν συνεδρίασής του το Τοπικό Συμβούλιο Δ.Δ. Ράχης αποφάσισε 
σχετικά. 
             Προκειμένου να προχωρήσει το Νομαρχιακό Συμβούλιο στις δικές του 
ενέργειες παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εκφράσει τις απόψεις του επί της 
Μ.Π.Ε. του έργου του θέματος. 
             Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 1/2002 
απόφαση του Τ.Σ. Ράχης με την οποία εισηγείται ομόφωνα: 
             Εμμένει στη θέση που πήρε σε προγενέστερη απόφασή του (αριθ.1/2001) και 
η οποία είναι σύμφωνη με τη βούληση της Τοπικής Κοινωνίας, η οποία μέσα από 
Γενικές Συνελεύσεις εξέφρασε την αντίθεσή της στην συνέχιση της λειτουργίας του 
Λατομείου Αδρανών Υλικών στη θέση «Πετρωτό» μετά τη λήξη της μίσθωσής του 
από τους κληρούχους Ράχης. 
             Εγκρίνει μόνο εργασίες αποκατάστασης του περιβάλλοντος του Λατομείου, 
υπό αυστηρό έλεγχο σε ότι αφορά την πιστή εφαρμογή της μελέτης και του 
χρονοδιαγράμματος αποκατάστασης του περιβάλλοντος, αρνούμενο οποιεσδήποτε 
άλλες εργασίες εξόρυξης με σκοπό τη συνέχιση της οικονομικής εκμετάλλευσης του 
Λατομείου ήτοι της συνέχισης της λειτουργίας του Λατομείου και της πρόκλησης 
ρωγμών στα σπίτια, ουσιαστικά μέχρι το έτος 2005, σύμφωνα με την εσφαλμένη, 
ατεκμηρίωτη και σκόπιμη ερμηνεία που δίνεται με το αριθ. Δ10/Β/Φ.18/13970/18-10-
2001 έγγραφο του Υπουργείου Ανάπτυξης.              
            Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 14-1-2002 
εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και Κοινωνικών Προβλημάτων με την 
οποία ομόφωνα εισηγείται: 

1. Την απόρριψη της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων στο σκέλος που 
αφορά το χρονοδιάγραμμα των εργασιών αποκατάστασης του χώρου, 
δεδομένου ότι με διασταλτική ερμηνεία του νόμου, ουσιαστικά δίνεται 
έγκριση για εξορυκτική δραστηριότητα μέχρι το έτος 2005, γεγονός που είναι 
έξω από τις επιθυμίες των κατοίκων της Ράχης αλλά και του Τοπικού 
Συμβουλίου, όπως προκύπτει με το αρ. 1/2001 πρακτικό του Τοπικού 
Συμβουλίου του Δ.Δ. Ράχης. 

2. Την λήψη απόφασης για άμεση έναρξη των εργασιών αποκατάστασης του 
χώρου, με δαπάνες που θα βαρύνουν την ΑΣΦΑΛΤΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ ΕΠΕ 
μέχρι του ποσού που προβλέπεται από την εγγυητική επιστολή ύψους 19 εκ. 
με πρωτοβουλία της Ν.Α. Ημαθίας. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
             Δήμαρχος: Ήταν ομόφωνη η απόφασή σας; 
             Ουρσουζίδης: Ναι. 
             Δήμαρχος: Πότε έπρεπε να αρχίσει η αποκατάσταση; 
             Ουρσουζίδης: Μέχρι 30/6/01. Ήδη έπρεπε να είχε γίνει. 
             Ιωσηφίδης Ν., κάτοικος Ράχης, πλησίον λατ. Μπαλλή: Υπάρχει ομόφωνη 
απόφαση των κατοίκων για να μη ζητήσει το λατομείο του κ. Μπαλλή περισσότερη 
χρήση. Δεν ενεργεί νόμιμα και το βεβαιώνει η Επιθεώρηση Μεταλλείων Βορ. 



Ελλάδος. Όταν υπήρχαν οι σεισμογράφοι δεν υπήρχε ενόχληση, μετά την αφαίρεσή 
τους όμως, υπάρχει. Χρησιμοποιεί νιτρική αμμωνία για ενίσχυση των εκρήξεων. 
             Μπαλλής Ηλίας, ιδιοκτήτης λατομικού χώρου: Το λατομείο λειτουργεί βάσει 
παλαιών διατάξεων. Με παρατάσεις πήγε μέχρι το 2010. Πήρα την 1η 5ετία και πριν 
λήξει αυτή ζήτησα τη 2η. Πέρσι έκανα περιβαλλοντική μελέτη και το Τ.Σ. Ράχης 
πρότεινε την επέκταση του λατομείου για μελλοντική χρήση του χώρου. Στη 
διαδικασία της παράτασης, κρίθηκε η διάταξη αντισυνταγματική και δεν δόθηκε η 
παράταση που ζήτησα. Ενώ δίνεται παράταση 3 ετών, στην ουσία είναι 1 έτους. Η 
μεταστροφή της πρότασης του Τ.Σ., έγινε για θέμα ιδιοκτησιακό. Η έκταση που 
κατέχει το λατομείο κρίθηκε ότι είναι δημόσια. Με έγγραφό της η Δ.Ε.Η. στις 21-1-
02, μας γνωρίζει ότι από την ημέρα εγκατάστασης των σεισμογράφων, δεν υπάρχει 
κίνδυνος. Αυτό ο κ. Κεσίδης δεν το ανέφερε ενώπιον του Τ.Σ. 
             Κουρουζίδης: Κε πρόεδρε, δεν μπορεί να αναφέρεται για δημ. συμβούλο, ως 
πολίτης ο κ. Μπαλλής. 
             Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κ. Κουρουζίδη. Κε Μπαλλή να μην αναφέρεστε σε 
συμβούλους. 
             Μπαλλής Η.: Τα μηχ/τα (σεισμογράφοι) μπορούσαν να μείνουν για 2 χρόνια, 
αλλά με τις ενέργειες κάποιων η Δ.Ε.Η. τα ξήλωσε. 
             Κεσίδης: Ποιοι; Πείτε το. 
             Πρόεδρος: Κε Κεσίδη, μην μπούμε σε μια τέτοια διαδικασία, διότι δεν 
πρόκειται να βγάλουμε άκρη. 
             Μπαλλής: Η αρμόδια επιτροπή του Δ.Σ. δεν με κάλεσε, θα μπορούσα να είχα 
διευκρινίσει κάποια πράγματα. Το χρονοδιάγραμμα λειτουργίας του λατομείου είναι 
μέχρι το 2004 και το έτος 2005 είναι για εργασίες συντήρησης φυτών. Το Τ.Σ. Ράχης 
συμφωνεί στο τέλος. Η εξόρυξη μαρμάρων θα συνεχιστεί μέχρι το 2004, με μικρές 
ποσότητες. Δεν αναγνώρισα λένε τους κλ/χους ως ιδιοκτήτες και έκανα σύμβαση με 
το δημόσιο.  
             Πρόεδρος: Τελειώστε παρακαλώ κε Μπαλλή. 
             Μπαλλής: Τελείωσα. 
             Ιωσηφίδης: Για τους σεισμογράφους σας λέω ότι είναι παράνομη η 
λειτουργία του λατομείου. Η Επιθεώρηση Μεταλλείων Βορ. Ελλάδος, μας λέει ότι 
στα 80μ. δεν έπρεπε να ακούγεται τίποτα. 
             Πρόεδρος: Ορίστε ερωτήσεις. 
             Πουλασουχίδης: 1) Είχατε πει κε Μπαλλή σε προηγούμενο Δ.Σ., ότι το 
λατομείο δεν λειτουργεί πλέον, αλλά γίνεται μόνο αποκατάσταση του χώρου. Μας 
ζητάτε τώρα να λειτουργήσει μέχρι το 1ο εξάμηνο του 2004. Γιατί αυτή η αλλαγή; 2) 
Έγιναν μηνύσεις από τους κατοίκους της Ράχης προς εσάς ή και το αντίστροφο; 3) 
Από 21-7-01 μέχρι τις 21-1-02 λέτε ότι οι σεισμογράφοι λειτούργησαν. Την επόμενη 
μέρα αποσύρθηκαν δηλαδή; 
             Μπαλλής: 1) Δεν το γνωρίζω πότε βγήκαν. 2)Την προηγούμενη φορά είπα ότι 
δεν υπήρχε αντικείμενο εξόρυξης, ενώ τώρα με τις νέες διατάξεις ζητώ να προβώ 
στην αποκατάσταση του χώρου. 
             Σιδηρόπουλος: Πώς θα σας ζητήσουν οι κάτοικοι να προχωρήσετε στην 
αποκατάσταση αυτή, εάν δεν γίνει τελικά; 
             Μπαλλής: Οι νέες διατάξεις αφορούν την διαμόρφωση του χώρου (παταριών) 
και τη δενδροφύτευση. Γι’αυτές τις εργασίες απαιτείται μικρή εξόρυξη. 
             Δήμαρχος: Πριν ανακληθεί ο νόμος, είπατε ότι θα τελείωνε η εξόρυξη σε 
μικρό χρόνο και μετά θα γινόταν η αποκατάσταση του χώρου. Τώρα λέτε να γίνει σε 
3 χρόνια. Γιατί;  
             Μπαλλής: Όταν θα εκδοθεί η άδεια. Η εξόρυξη είναι ενός έτους, αλλά ζητώ 
για 3 χρόνια, για να γίνουν οι προεργασίες της αποκατάστασης. Ο χώρος είναι του 
Δημοσίου και η άδεια δίνεται από αλλού. Το Δ.Σ. έχει αρμοδιότητα επί της 
περιβαλλοντικής μελέτης. 



             Ασλάνογλου: Εκτός από το λατομείο, δραστηριοποιήστε και κάπου αλλού 
επαγγελματικά; 
             Μπαλλής: Όχι. 
             Κόλβατζης: 1) Έχετε υποστεί ζημιές εσείς και οι κάτοικοι; 2) Εάν έχουν 
υποστεί ζημιές και οι κάτοικοι της γύρω περιοχής, θεωρείτε σωστό να συνεχίζεται η 
λειτουργία του λατομείου σας; 
             Πρόεδρος: Δεν είναι διευκρινιστικές ερωτήσεις αυτές. 
             Ουσουλτζόγλου: 1) Η αρμόδια επιτροπή του Δ.Σ. γιατί δεν κάλεσε τον 
επιχ/τία; 2) Το Δ.Σ. είναι αναρμόδιο για έκδοση ή ανάκληση τέτοιων αδειών. 
             Πρόεδρος: Η 2η ερώτησή σας είναι τοποθέτηση κ. Ουσουλτζόγλου. 
             Ουρσουζίδης: Επισκέφθηκα τον αρμόδιο υπάλληλο της Ν.Α., τον κ. Ρίστα 
και πρότεινα αυτά που είπα. 
             Πρόεδρος: Επί του θέματος. 
             Δήμαρχος: 1) Το Δ.Σ. δεν χορηγεί ούτε αφαιρεί άδειες λειτουργίας λατομικών 
χώρων. Τοποθετείται μόνο επί της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων αυτών. 2) 
Σε παρόμοιο θέμα, σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ., για το λατομείο του 
«ΑΚΤΩΡΑ», υπήρχαν αντιδράσεις προς το Δ.Σ. από κατοίκους της Ράχης, που τώρα 
είναι πιο λίγοι. Με ανησυχεί αυτό. 3) Το Τ. Σ Ράχης και τότε αλλά και τώρα 
επικύρωσε την απόφασή του, που είχε πάρει για την μελέτη περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων του λατομείου του κ. Μπαλλή. Είναι σαφέστατο ότι το Δ.Σ. έχει 
αρνητική άποψη. Μας διακατέχει ένας ιδιαίτερος σεβασμός στις αποφάσεις των Τ.Σ. 
             Πιστεύω ότι είναι μονόδρομος η απόφασή μας ως Δ.Σ.: Άρνηση στην 
παράταση λειτουργίας του λατομείου και άμεση αποκατάσταση βάση της αρχικής 
μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων που είχαμε εγκρίνει. 
             Κεσίδης: Συμφωνώ με την εισήγηση του κ. Ουρσουζίδη, αλλά ειπώθηκαν και 
ανακρίβειες. Ως Τ.Σ. Ράχης δεν εγκρίναμε ποτέ την παράταση λειτουργίας του 
λατομείου του κ. Μπαλλή, αλλά την αποκατάσταση του χώρου. Δεν είναι δικές μου 
αποφάσεις, αλλά ομόφωνες από το Τ.Σ. Έμαθα για τους σεισμογράφους όταν ήταν να 
ξηλωθούν. Υπήρχε μήπως σκοπιμότητα; Δεν γνώριζα τίποτα γι’αυτό. Συμφωνώ με 
την άποψη ότι οι σεισμογράφοι μπήκαν ως άλλοθι για τον κ. Μπαλλή. Ποιος 
συνέταξε τη βεβαίωση λειτουργίας τους; 
             Ως Τ.Σ. Ράχης λέμε ναι στην διαδικασία αποκατάστασης όχι για οικονομικά 
οφέλη. Ο νόμος λέει ότι μπορεί να γίνεται και εξόρυξη παράλληλα με την 
αποκατάσταση. Πιστεύω ότι είναι παράνομο. Μπορούν να γίνουν κάποιες εργασίες, 
αλλά όχι εξόρυξη. Όχι στην ερμηνεία που δίνεται με έγγραφο του Υπ. Ανάπτυξης. 
             Δήμαρχος: Δεν έχει τύχει, αλλά πρέπει ν’αποχωρήσω. 
             Ουσουλτζόγλου: Έπρεπε να κληθεί ο κ. Μπαλλής από την αρμόδια επιτροπή 
του Δ.Σ. Η μόνη μας αρμοδιότητα ως Δ.Σ. είναι η έγκριση ή μη της μελέτης 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων ή να την τροποποιήσουμε αν χρειάζεται. Άλλοι είναι 
αρμόδιοι για έκδοση αδειών λατομικών χώρων. Δεν μπορεί ο καθένας να παρεκτρέπει 
το θέμα. Αν πούμε όχι, μπορούμε να πιέσουμε αλλού, εκεί που δίνονται οι άδειες. 
             Σκουμπόπουλος: Λυπάμαι που δεν είναι παρών ο Δήμαρχος για να με 
ακούσει στα όσα υπαινεκτικά είπε. Εμείς δεν βλέπουμε μικρούς ή μεγάλους επιχ/τίες, 
αλλά μόνο προβλήματα και θέματα. Κακώς δεν εκλήθη ο κ . Μπαλλής στην επιτροπή 
του Δ.Σ. Δεν γνωρίζω αν εκλήθη και στο Δ.Σ. Μας διευκρίνισε κάποια πράγματα. 
Εμείς αποφασίζουμε μόνο για την μελέτη, η άδεια δίνεται από αλλού. Αφού το Τ.Σ. 
Ράχης συμφωνεί, πρέπει να το δεχτούμε αυτό, εκφράζοντας όμως τις διατάξεις των 
νόμων.  
             Ακριβόπουλος: Δεν έγινε καμία υφαρπαγή για δόλια συμπεριφορά όπως είπε 
ο κ. Ουρσουζίδης. Εσείς ως παράταξη ήσασταν ασυνεπείς στην έγκριση της μελέτης 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων του λατομείου του «ΑΚΤΩΡΑ» και όχι εμείς. 
             Θα σεβασθούμε την εισήγηση του Τ.Σ. Ράχης. Εάν γνωρίζανε τις διατάξεις 
της νομοθεσίας τα μέλη του, ίσως να ήταν διαφορετική η απόφασή τους. 



             Ποτουρίδης: Καλύφθηκα από την εισήγηση της επιτροπής. Το πρόβλημα 
αυτό θα υπάρχει πάντα, αφού η Ν.Α. δεν καθορίζει τους λατομικούς χώρους. Με τα 
έργα που γίνονται καταληστεύεται ο Αλιάκμονας, αφού δεν υπάρχουν αυτοί οι χώροι. 
Θα γίνεται εισαγωγή αδρανών υλικών από όμορους νομούς. Στην απόφασή μας να 
υπάρχει παράγραφος προς τη Ν.Α. για καθορισμό λατ. χώρων. 
             Χαμαλής: Πρέπει να λέμε ναι, αλλά με κάποιους όρους. Θα πρέπει να δοθεί 
παράταση μόνο για την αποκατάσταση. Είναι δυνατόν να μην ενοχλούνται οι 
κάτοικοι σε απόσταση 400μ.; Οι σεισμογράφοι μπήκαν χωρίς να ερωτηθούν οι 
κάτοικοι; 
             Σιδηρόπουλος: Συμφώνησα με το Τ.Σ., όμως υπήρχαν παλινωδίες στις 
αποφάσεις του. Αφού επρόκειτο για την αποκατάσταση του χώρου είπα να δοθεί 
παράταση. 
             Τάκης: Συμφωνώ με την τοποθέτηση του κ. Ποτουρίδη. Σε προηγούμενο Δ.Σ. 
είχα πει, ότι κατάλληλος λατομικός χώρος, είναι η περιοχή «Ντορμάνι» στη Βέροια. 
Πρέπει να το εξετάσει αυτό η Ν.Α. Δεν είναι τυχαίο που παραπονιούνται οι κάτοικοι 
της Ράχης. 
             Να γίνει έγγραφο στην Ν.Α. για λατομική ζώνη εκεί που ανάφερα. 
             Ασλάνογλου: Πιστεύω ότι κινούμαστε και πολιτικά και νομικά. Δεν μας 
ενδιαφέρει η νομική πλευρά του θέματος. Το Τ.Σ. Ράχης είπε «ναι» στην 
αποκατάσταση του περιβάλλοντος, βλέποντας την ανάπτυξη του τόπου του. Με 
προβληματίζει η πιθανή έλλειψη αδρανών υλικών. 
             Διαφωνώ ως προς τον χρόνο εφαρμογής της μελέτης αυτής. Σ’αυτό να 
σταθούμε. Η πρόταση για δημιουργία λατομικού χώρου είναι ΄΄εκ των ουκ άνευ΄΄. 
Πρέπει να γίνει με ξεχωριστή απόφαση του Δ.Σ. Λέω ναι στη μελέτη αποκατάστασης, 
διαφωνώ όμως στον χρόνο εφαρμογής της. Να είναι μικρότερος. 
             Πρόεδρος: Ορίστε δευτερομιλίες. 
             Ουρσουζίδης: Η επιτροπή δεν εισηγείται την απόρριψη της μελέτης, αλλά 
μικραίνει τον χρόνο αποκατάστασης του περιβάλλοντος χώρου. Εάν χρειαζόταν να 
κληθεί ο ενδιαφερόμενος, θα το έκανε η επιτροπή. Ακόμη και τώρα και μετά θα 
μπορεί να πει την άποψή του.  
             Πρόεδρος: Η επιτροπή είναι εισηγητικό όργανο του Δ.Σ. Εδώ μπορούν να 
γίνουν παρεμβάσεις ενδιαφερομένων. 
             Ουσουλτζόγλου: Το θέμα ήταν η περιβαλλοντική μελέτη. Τώρα ακούστηκε 
ότι συμφωνούμε. Εμείς θα καθορίσουμε τον χρόνο αποκατάστασης του χώρου; 
             Ουρσουζίδης: Όχι.  
             Κουρουζίδης: Ζητώ το λόγο. 
             Σκουμπόπουλος: Κε Πρόεδρε κρατήστε τη διαδικασία. Δεν πρωτομίλησε ο κ. 
Κουρουζίδης. 
             Πρόεδρος: Μην το βλέπετε έτσι κ. Σκουμπόπουλε. Οι δημότες μίλησαν ½ 
ώρα, ενώ οι σύμβουλοι λιγότερο. Ορίστε κ. Κουρουζίδη. 
             Κουρουζίδης: Η προηγούμενη απόφαση που πήραμε ως Δ.Σ. έδειχνε και τον 
χρόνο αποκατάστασης του χώρου. Αυτό το σημείο δεν αναφέρθηκε, γι’αυτό ζήτησα 
τον λόγο.  
             Σκουμπόπουλος: Ο μελετητής λέει ότι η αποκατάσταση του χώρου μπορεί να 
γίνει σ’αυτόν τον χρόνο που λέει. Εμείς λέμε σε ένα 6μηνο; Πρέπει να 
συμφωνήσουμε με το Τ.Σ. Ράχης και να τηρηθούν οι νόμοι.  
             Ουρσουζίδης: Με έγγραφο του Υπ. Ανάπτυξης καθορίζεται ο τρόπος 
αποκατάστασης. Να ληφθεί υπόψη αυτό. Είμαι σε πλήρη ταύτιση απόψεων με τον κ. 
Ρίστα. 
             Πρόεδρος: Περαιώθει η συζήτηση. Υπάρχει η πρόταση για έγκριση Μ.Π.Ε. 
με επιφύλαξη το χρονοδιάγραμμα εξόρυξης. 
             Σκουμπόπουλος: Ότι λέει ο νόμος και η εισήγηση της επιτροπής. 



             Κεσίδης: Συμφωνούμε με το έγγραφο του Υπ. Ανάπτυξης για συνέχιση της 
εξόρυξης; 
             Ουρσουζίδης: Λέμε να περιοριστεί. 
             Πρόεδρος: Τροποποιείται λοιπόν η πρόταση; Λέμε «ναι», αλλά με επιφύλαξη 
και ότι ορίζει ο νόμος; 
             Ουρσουζίδης: Όχι. Λέμε «ναι» στη Μ.Π.Ε., αλλά με την απόφαση του Υπ. 
Ανάπτυξης. 
             Πρόεδρος: Η άλλη πρόταση λέει «ναι» στη Μ.Π.Ε., σύμφωνα όμως με τη 
νομοθεσία. 
             Κουρουζίδης: Η αποκατάσταση θα έπρεπε να είχε ολοκληρωθεί το 2000-
2001. Υπάρχει και η δική μου πρόταση. 
             Πρόεδρος: Υπάρχουν 3 προτάσεις. Η πρώτη είναι η εισήγηση της επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής του Δ.Σ., η δεύτερη του κ. Χ. Σκουμπόπουλου και η τρίτη του κ. Ι. 
Κουρουζίδη. 
 Κουρουζίδης: Συμφωνώ με την εισήγηση της επιτροπής αλλά έχω επιφυλάξεις 
για το χρόνο της αποκατάστασης. 
 Πρόεδρος: Δύο λοιπόν είναι οι προτάσεις. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση 
του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Κ. Πουλασουχίδης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
όπως την ανέλυσε ο κ. Γ. Ουρσουζίδης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Λ. Τάκης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη; 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ε. Λελεκάκη. 
2.- Το με αριθ. 685/19-11-2001 έγγραφο του Ν.Σ. Ημαθίας. 
3.- Την με αριθ. 1/2002 απόφαση του Τ.Σ. Ράχης. 
4.- Την από 14-1-2002 εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δ.Σ. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), καθώς και του Ν. 
2539/97. 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Αποδέχεται την ειδική Μελέτη Αποκατάστασης Περιβάλλοντος από την 
εκμετάλλευση λατομικού χώρου αδρανών υλικών σε έκταση 66.300,00 τ.μ. στη θέση 
«ΠΕΤΡΩΤΟ» του Δ.Δ. Ράχης της «ΑΣΦΑΛΑΤΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗΣ» Ε.Π.Ε., πλην 
του σκέλους της που αφορά το χρονοδιάγραμμα των εργασιών αποκατάστασης του 
χώρου, δεδομένου ότι με διασταλτική ερμηνεία του νόμου, ουσιαστικά δίνεται 
έγκριση για εξορυκτική δραστηριότητα μέχρι το έτους 2005, γεγονός που είναι έξω 
από τις επιθυμίες των κατοίκων της Ράχης αλλά και του Τ. Σ., όπως προκύπτει με το 
αρ. 1/2001 πρακτικό του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης. 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    93/ 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ. Ασλάνογλου Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-2-2002 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
 
 


